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Zapytanie 

w sprawie: poprawy bezpieczeństwa w okolicy przejścia dla pieszych przez al. Unii 

Lubelskiej przy Aquaparku Fala 

 

 W związku z interwencją mieszkańca zwracam się z pytaniem o możliwości poprawy 

bezpieczeństwa w okolicy przejścia dla pieszych przez al. Unii Lubelskiej przy Aquaparku 

Fala. Wedle relacji mieszkańca samochody  parkują tuż przed zebrą i nie widać jak piesi 

wychodzą na jezdnię. Czy można na odcinku między znakami A-16 i D-6 wymalować 

powierzchnię wyłączoną z ruchu (P-21) lub zamontować pinezki spowalniające?  
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